

WEBINAR INVITATION

SEED MARKETS FOR AGROECOLOGY

THURSDAY 30TH SEPTEMBER 2021: 14:00-16:00 CET



This bilingual workshop, held in English and French, organised by Brot für die Welt (Bread for the World) & Brot für Alle (Bread for All), aims to present the ACT Alliance EU PCD Discussion paper on "Seed Markets for Agroecology" published in December 2020, and discuss it with partners on the ground.

Raising awareness about the upcoming changes to the European seed legislation, the workshop aims to identify priorities and key points for advocacy in the interest of the Global South.

The discussion paper is available [here](#).

Please register using this [link](#) by 25th September 2021.

PROGRAMME

- 14:00 – 14:15 **Welcome participants**
- 14:15 – 14:30 **Presentation of the ACT Alliance EU PCD Discussion Paper “Seed Markets for Agroecology”**
Stig TANZMANN, Brot für die Welt (Bread for the World)
Tina GOETHE, Brot für Alle (Bread for All)
- 14:30 – 14:35 **EU Seed Law Reform : Institutions & Timeline**
Fulya BATUR, Consultant, Kybele
- 14.35 – 15:35 **Reactions from Partners Organisations in the Global South**
- 15:35 – 16:00 **Discussion, Questions & Answers**
Moderator: Karin ULMER

INVITATION DE WEBINAIRE

MARCHES DE SEMENCES POUR L'AGROÉCOLOGIE

JEUDI 30 SEPTEMBRE 2021: 14:00-16:00 CET



Cet atelier bilingue (Anglais-Français) organisé par Brot für die Welt (Pain pour le Monde) et Brot für Alle (Pain pour le Prochain), a pour but de présenter le document de discussion de l'Alliance ACT EU portant sur les "Marchés de semences pour l'agroécologie" publié en décembre 2020, et d'en discuter avec les partenaires de terrain.

Sensibilisant aux changements futurs de la législation européenne sur les semences, l'atelier vise à identifier les priorités et éléments principaux de plaidoyer qui pourraient être mises en avant dans l'intérêt des pays du Sud.

Le document de discussion est accessible [ici](#).

Veillez vous inscrire préalablement par ce [lien](#) au plus tard le 25 Septembre 2021.

PROGRAMME

- 14:00 – 14:15 **Bienvenue & Introduction**
- 14:15 – 14:30 **Présentation du Document de Discussion CPD "Marchés de Semences pour l'Agroécologie"**
Stig TANZMANN, Brot für die Welt (Pain pour le Monde)
Tina GOETHE, Brot für Alle (Pain pour le Prochain)
- 14:30 – 14:35 **Réforme de la Législation Semencière au sein de l'UE: Institutions & Calendrier**
Fulya BATUR, Consultante, Kybele
- 14.35 – 15:35 **Réactions d'Organisations Partenaires des Pays du Sud**
- 15:35 – 16:00 **Discussion, Questions & Réponses**
Modératrice: Karin ULMER